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Protokół sesji nr XXII/20 
Rady Miejskiej w Siechnicach  

z dnia 6 marca 2020 r. 
 

 
Po sprawdzeniu quorum, sesję nr XXII/20 Rady Miejskiej w Siechnicach, zwołaną w trybie 

nadzwyczajnym, otworzył i obrady prowadził przewodniczący Rady Miejskiej Roman Kasprowicz. 
W sesji uczestniczyło 20 radnych (lista obecności w załączeniu), burmistrz Milan Ušák, 
pracownicy samorządowi, przedstawiciele jednostek pomocniczych.  
 
 

1. Wnioski do porządku obrad. 
2. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Miejskiej i przewodniczących komisji.  
3. Informacje i komunikaty burmistrza. 
4. Projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę budżetową na rok 2020 Gminy 

Siechnice. 
5. Projekt uchwały Rady Miejskiej  zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Siechnice. 
6. Projekt uchwały Rady w sprawie stanowiska, dotyczącego rozwiązań przyjętych w 

dokumencie pn. Strategiczne Studium Lokalizacyjne Inwestycji Centralnego Portu 
Komunikacyjnego. 
 

Ad.1 Radny Łukasz Kropski zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza Siechnic Milana Ušák w 
sprawie wysłanego wniosku o umieszczenie w porządku obrad sesji apelu w sprawie całkowitej 
rekultywacji hałdy w Gminie Siechnice. Burmistrz Siechnic Milan Ušák w odpowiedzi 
poinformował, iż nie zapoznał się z wnioskiem, ponieważ brał udział w walnym zgromadzeniu 
Związku Miast Polskich i nie miał możliwości zapoznania się z treścią złożonego apelu. 
Zaproponował dołączenie go do obrad kolejnej sesji.   
Za zatwierdzeniem porządku obrad sesji głosowało 18 radnych, 2 radnych wstrzymało się od 
głosu, 1 radny był nieobecny. 
 
Ad.2. Przewodniczący Rady Roman Kasprowicz poinformował, iż w terminie od 9 marca do 5 
maja odbywać się będą przeglądy wałów przeciwpowodziowych w Gminie Siechnice.  Dodatkowo 
poinformował, że do biura Rady Miejskiej wpłynęły dwie uchwały Regionalnej Izby 
Obrachunkowej; numer V/28/2020 w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu 
przedstawionego w uchwale Rady Miejskiej w Siechnicach nr XIX/171/20 z dnia 30 stycznia- 
opinia pozytywna. Uchwała nr V/27/2020 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 
budżetu Gminy Siechnice przedstawionego w uchwale Rady Miejskiej w Siechnicach numer 
XIX/172/20 z dnia 30 stycznia - opinia pozytywna.  
 
Ad.3.  Burmistrz Siechnic Milan Ušák poinformował, iż brał udział w zjeździe Związku Miast 
Polskich we Wrocławiu. W ramach jednomyślnego głosowania funkcje Prezesa Związku w 
dalszym ciągu pełnić będzie Pan Zygmunt Frankiewicz. Burmistrz Milan Ušák pokrótce 
zreferował zagadnienia omawiane przez Związek na spotkaniu, które są kluczowe dla pracy 
samorządów.  
Poinformował także, iż w najbliższy wtorek w elektrociepłowni Czechnica odbędzie się debata w 
sprawie inwentaryzacji architektoniczno-budowlanej, wykonanej przez Politechnikę Wrocławską 
na zlecenie Kogeneracji.  
 
Ad.4.  Wnioskodawcą podjęcia uchwały Rady Miejskiej zmieniającej uchwałę budżetową na rok 
2020 Gminy Siechnice jest burmistrz. 
Pani Skarbnik Krystyna Chmura poinformowała, iż proponowana w projekcie uchwały zmiana 
dotyczy rozdysponowania z rezerwy inwestycyjnej kwoty 6 100 00,00 zł do zadania 
inwestycyjnego budowy szkoły Podstawowej w Siechnicach, oraz o przeznaczenie kwoty 
84 600,00 zł na odtworzenie rezerwy ogólnej z przeznaczeniem na budowę sieci telemetrycznej 
przy stacji monitoringu. Łączna wartość realizacji zadania budowy Szkoły Podstawowej w 
Siechnicach na lata 2020/2021 wynosić będzie 22 154 378,31 zł. 
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Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawił przewodniczący 
komisji Piotr Gądziński. 
Przewodniczący klubu radnych Gmina Fair Play Jakub Kłosiński przedstawił pozytywną opinię  
o projekcie uchwały.   
Przewodniczący klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość Andrzej Dulski przedstawił pozytywną 
opinię. 
Burmistrz Siechnic Milan Ušák poinformował, iż w stosunku do poprzedniego wykonawcy złożono 
w Sądzie powództwo w sprawie wypłaty kary umownej w pełnej kwocie za odstąpienie od 
wykonania umowy. 
Za przyjęciem uchwały Rady Miejskiej nr XXII/202/20 zmieniającej uchwałę budżetową na rok 
2020 Gminy Siechnice głosowało 20 radnych, 1 radny był nieobecny. 
 
Ad.5.  Wnioskodawcą podjęcia uchwały Rady Miejskiej zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siechnice jest burmistrz. 
Pani Skarbnik Krystyna Chmura poinformowała, iż zmiana polega na tym, że, główna kwota z 
rezerwy inwestycyjnej została przeniesiona z 2021 na 2020 rok. Wprowadzono także w 
załączniku nr 1 w kolumnie 2.1.2 poręczenie w kwocie 1 914 00,00- ta pozycja nie została 
wcześniej wprowadzona i teraz zostaje to skorygowane. Na poręczenie składają się trzy kwoty po 
438 000,00 na poręczenie dla inwestycji budowy ośrodka zdrowia w Siechnicach oraz poręczenie 
w związku ze spłatą za budowę ratusza.  
Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawił przewodniczący 
komisji Piotr Gądziński. 
Przewodniczący klubu radnych Gmina Fair Play Jakub Kłosiński nie wydał opinii do projektu 
uchwały.   
Przewodniczący klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość Andrzej Dulski przedstawił pozytywną 
opinię. 
Radny Łukasz Kropski zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza Milana Ušák w sprawie terminu 
przetargu  na realizację inwestycji budowy ośrodka zdrowia. 
Burmistrz Siechnic Milan Ušák w odpowiedzi poinformował, iż rozmawiał z Prezesem Spółki 
Inwestycyjno-Komunalnej, który poinformował go, iż przewidywalny termin to około miesiąc. 
Za przyjęciem uchwały Rady Miejskiej nr XXII/203/20 zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siechnice głosowało 16 radnych, 4 radnych wstrzymało 
się od głosu, 1 radny był nieobecny. 
 
Ad.6.  Wnioskodawcą podjęcia uchwały Rady Miejskiej w sprawie stanowiska, dotyczącego 
rozwiązań przyjętych w dokumencie pn. Strategiczne Studium Lokalizacyjne Inwestycji 
Centralnego Portu Komunikacyjnego jest burmistrz. 
Burmistrz Siechnic Milan Ušák zgłosił autopoprawkę do uzasadnienia projektu uchwały w 
akapicie 1 w miejsce „ Rada Miejska w Siechnicach podjęła decyzję o skierowaniu na sesję 
projektu uchwały” zamienić na „ Burmistrz Siechnic podjął decyzję o skierowaniu na sesję Rady 
Miejskiej w Siechnicach projektu uchwały w sprawie stanowiska” i w ostatnim zdaniu słowo          
„ zasadnie” zastąpić słowem „ zasadne”- błąd literalny.  
Na prośbę przewodniczącego Komisji Gospodarczej przewodniczący Rady Miejskiej w 
Siechnicach zarządził 10 minut przerwy w celu dodatkowego omówienia projektu uchwały.  
Po 30 minutowej przerwie w trakcie której trwały prace Komisji Gospodarczej odnośnie projektu 
omawianej uchwały, Burmistrz Siechnic Milan Ušák wniósł kolejną autopoprawkę. W §2 ust.2 pkt. 
1- do zapisu „(…) oznaczoną kolorem pomarańczowym w rejonie obrębu Radwanice” dodać „(…) 
oznaczoną kolorem pomarańczowym w rejonie obrębu Radwanice z wykorzystaniem istniejących 
terenów kolejowych”.  
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rozwoju Gminy Michał Młyńczak nie wydał opinii do 
projektu uchwały. 
Przewodniczący klubu radnych Gmina Fair Play Jakub Kłosiński przedstawił pozytywną opinię  
o projekcie uchwały. 
Przewodniczący klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość Andrzej Dulski przedstawił pozytywną 
opinię. 
Za przyjęciem uchwały Rady Miejskiej nr XXII/204/20 zmieniającej uchwałę w sprawie 
stanowiska, dotyczącego rozwiązań przyjętych w dokumencie pn. Strategiczne Studium 
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Lokalizacyjne Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego głosowało 16 radnych, 3 radnych 
wstrzymało się od głosu, 2 radnych było nieobecnych. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad, przewodniczący Rady Miejskiej w Siechnicach Roman 
Kasprowicz zamknął sesję. Obrady trwały od godz. 17

30
 do 18

30.
 

Protokołowała 
A.Pawłowska-Skiba 
 
 
 
 
 


